
نماینده ولی فقیه در خوزستان با اشاره به مشکلات 
آب آشامیدنی و کشاورزی در خوزستان گفت: در 
خوزستان یک غیزانیه نه، بلکه هزار غیزانیه وجود 
سیدعبدالنبی  والمسلمین  حجت الاسلام  دارد. 
موسوی فرد در مراسم افتتاح همزمان ۲۵ مدرسه 
برکت در خوزستان اظهار کرد: زحمات ارزشمند 
ستاد اجرایی فرمان امام)ره( و بنیاد برکت آن قدر 
آن ها  از  اما  است  قاصر  زبان  که  است  ارزشمند 
مطالبه دارم که دستاوردهای خود را اطلاع رسانی 
کنند.  وی افزود: بنیاد برکت، بنیاد مستضعفان و 
مجموعه نهادهای زیرمجموعه نهاد مقام معظم 
رهبری خدمات ارزشمندی که در طول سال انجام 

می دهند را به سمع و بصر مردم برسانند.
نماینده ولی فقیه در خوزستان تصریح کرد: بنیاد 
برکت در خوزستان ۲۱۹ مدرسه و ۱۰۳ مسجد 
بهداشت،  مرکز   ۳۷ مسکن،  هزار   ۵ از  بیش  و 
از ۱۲۱ هزار شغل ایجاد  ۹۱ خانه عالم و بیش 

کرده است و اکنون نیز ۵۵ مدرسه و ۳۳ مسجد 
حال  در  خوزستان  در  برکت  بنیاد  توسط  دیگر 

ساخت است.

کلاس   ۱۰۰ ظرفیت  با  مدرسه   ۱۰ افزود:  وی 
درس در حاشیه شهر اهواز در حال ساخت است 
که برای تکمیل این مدارس، ۱۰ میلیارد تومان 

نیاز است. همچنین یک هزار کلاس سنگی در 
سطح خوزستان وجود دارد که برای ساخت این 
کلاس های درس به ۳۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز 
داریم. موسوی فرد با اشاره به ظرفیت ها و منابع 
موجود در خوزستان گفت: علی رغم این حجم از 
ظرفیت های بی شمار خوزستان، در خوزستان در 

زمینه های مختلف محرومیت داریم.
کیلومتر   ۲۵۰ ساخت  خوزستان  در  افزود:  وی 
بخشی  که  است  اولویت  در  روستایی  جاده های 
از آن در منطقه شعیبیه است. حدود ۵۸ کیلومتر 
گذشته  سال  در سیلاب  شعیبیه شوشتر  جاده  از 
از مسئولان درخواست  به شدت تخریب شده و 

می کنیم ساخت این جاده ها پیگیری شود.
به  اشاره  با  خوزستان  در  فقیه  ولی  نماینده 
در  کشاورزی  و  آشامیدنی  آب  مشکلات 
نه،  غیزانیه  یک  خوزستان  در  گفت:  خوزستان 

بلکه هزار غیزانیه وجود دارد.
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با کمک ستاد فرمان امام )ره( ؛
۴۰۰ کلاس ساخته شده است

مدرسه   ۱۵۰ همزمان  افتتاح  آیین  در  شریعتی  غلامرضا 
در ۲۲  )ره(  امام  فرمان حضرت  اجرایی  توسط ستاد  برکت 
معظم  مقام  دفتر  محترم  رئیس  با حضور  که  کشور  استان 
رهبری)به صورت ویدیو کنفرانس(، اظهار کرد: از همراهی که 
ستاد اجرایی فرمان امام و بنیاد برکت همواره با ما داشته اند 
تشکر می کنم، در زلزله مسجدسلیمان و موارد مختلف موردی 

نبوده که ما به آقای مخبر مراجعه کنیم و بی پاسخ بمانیم.
وی افزود: از مقام معظم رهبری نیز تشکر می کنم که این 
کارهای ارزشمند از برکت وجود ایشان است. از سال ۹۶ تا 
کنون حدود ۴۰۰ کلاس درس را با کمک ستاد اجرایی به 

پایان رساندیم.
استاندار خوزستان گفت: امسال به کمک ستاد اجرایی ۲۰۵ 
با  کلاس درس را تکمیل می کنیم و الان هم ۸۵ مدرسه 
۲۰۰ کلاس درس را با بنیاد برکت در دست ساخت داریم که 

امیدواریم تا سال آینده به پایان برسند.
ادامه داد: سایر موارد سرمایه گذاری و اشتغال زایی و  وی 
نفت،  های  حوزه  در  زیربنایی  سرمایه گذاری های  به ویژه 
بهداشت و درمان، فولاد شهید جهان آرا که امسال با بودجه 
۳۰۰ میلیون یورو به بهره برداری خواهد رسید که این ها همه 
از برکات ستاد اجرایی فرمان امام)ره( است که امیدوارم این 
خدمات و همکاری ها برای استان خوزستان ادامه داشته باشد.

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا خوزستان :
شیوه نامه محدودیت ها 

در حال تنظیم است
تنظیم  گفت:  خوزستان  کرونا  با  مقابله  ستاد  سخنگوی 
علوم  دانشگاه  توسط  خوزستان  محدودیت های  و  شیوه نامه 

پزشکی آغاز شده تا برای اعمال آن ها تصمیم گیری شود.
رضا نجاتی سخنگوی ستاد مقابله با استان خوزستان در جمع 
پزشکی  علوم  دانشگاه  که  همانطور  کرد:  اظهار  خبرنگاران 
جندی شاپور اهواز اعلام کرد آمار امروز مبتلایان به کرونا 
در خوزستان به افراد کم سن وسال و کسانی که در چند ماه 

گذشته به ویروس مبتلا شده اند، اختصاص داشته است.
وی افزود: از تمامی مردم خواهشمندیم که برای حفظ جان 
و جدی تر  بیشتر  را  بهداشتی  پروتکل های  دیگران  و  خود 

رعایت کنند تا شاهد اخبار تلخ و ناگوار نباشیم.
گفت:  خوزستان  استان  کرونا  با  مقابله  ستاد  سخنگوی 
تصمیماتی در ستاد ملی مبارزه با کرونا اتخاذ شد که بر اساس 
به  باتوجه  و  استان ها سپرده شده  به  اختیارات  از  برخی  آن 
آنکه خوزستان جز استان هایی است که اکثر شهرهایش دچار 
وضعیت ویژه شده اند، قطعا تصمیماتی راجع به محدودیت ها 

گرفته خواهد شد.
وی ادامه داد: تصمیمات اتخاذ شده در ستاد استانی مقابله با 
کرونا پس از تدوین برای تایید به ستاد ملی ارسال خواهند 

شد تا دستورات لازم ابلاغ شوند.
رضا نجاتی تصریح کرد: تنظیم شیوه نامه و محدودیت های 
برای  تا  شده  آغاز  پزشکی  علوم  دانشگاه  توسط  خوزستان 

اعمال آن ها تصمیم گیری شود.

براي دومين بار ؛
نماینده مردم ماهشهر به کرونا مبتلا شد

نماینده بندرماهشهر، امیدیه و هندیجان به علت ابتلا به کرونا 
در بیمارستان بستری شد.

حبیب آقاجری، نماینده بندرماهشهر، امیدیه، هندیجان و بندر 
به ویروس  ابتلا  یازدهم در دومین  امام خمینی در مجلس 

کرونا در بیمارستان بقیه ا... تهران بستری شد .
وی طی روزهای اخیر در قرنطینه خانگی به سر میبرد که با 

تشدید علائم بیماری با دستور پزشکان بستری شد.
بر اساس این گزارش، این دومین بار طی ماه های اخیر بوده 

که این  نماینده مجلس به کرونا مبتلا شده است.

مسئول رسانه شرکت فرابورس :
انتقال بلوکی سهام

 شرکت نورد اهواز قانونی است
سهام  بلوکی  انتقال  گفت:  فرابورس  شرکت  رسانه  مسئول 
شرکت نورد و لوله اهواز قانونی است و شرکت فرابورس از 

آن ایرادی نگرفته است.
تشکیل  با  اهواز  لوله  و  نورد  شرکت  سهام داران  از  برخی 
کمپینی اظهار کردند: ۴۵.۳۱ درصد از سهام شرکت نورد و 
مورخ ۱۲/۰۹/۱۳۹۷  شماره ۲۳۸۹۲  قرارداد  اهواز طی  لوله 
منتقل  حقیقی  شخصی  به  خصوصی سازی  سازمان  توسط 
شده است که پس از این انتقال شرکت فرابورس معتقد است 
 این معامله بلوکی باید بر روی تابلو معاملات فاهواز۴ انجام 
می گرفت و معامله سازمان خصوصی سازی وجاهت قانونی 
ندارد. برای بررسی وجاهت قانونی انتقال سهام شرکت نورود 
و لوله اهواز با سازمان خصوصی سازمان تماس گرفتیم اما 
سخنگوی این سازمان در پاسخ گفت: ادعای شرکت فرابورس 
غیرواقعی است و ما نمی توانیم بر اساس یک گزاره غیرمستند 
گزارش ارائه دهیم. وی افزود: البته ابتدا باید مستندات ادعای 
شرکت فرابورس برای ما محرز شود سپس توضیحات لازم 
را خواهیم داد چرا که ممکن است شرکت فرابورس چنین 
چیزی را نگفته باشد.برای اطمینان از صحت و سقم ادعای 
سهامداران در مورد شرکت فرابورس با این سازمان تماس 
گرفتیم که مسئول واحد رسانه این سازمان در پاسخ اظهار 
کرد: شرکت فرابورس به این معامله ایرادی نگرفته و کمپینی 

که در این رابطه شکل گرفته صحت ندرد.
وی افزود: فروش ۴۵.۳۱ درصد ممکن است به دو صورت 
بگیرد یکی اینکه این معامله خارج از ساعت بازار انجام بشود 
که در این شرایط باید به تایید هیئت مدیره سازمان بورس 
برسد و همکاران فرابورس در عملیات بازار این معامله را به 

سرانجام می رسانند.
مسئول واحد رسانه این سازمان گفت: دوم اینکه معامله به 
صورت قهری و قانونی با حکم مراجع قضایی انجام می شود 
از طریق  و  بوده  نوع  این  از  اهواز  لوله  و  نورود  که شرکت 
از آن  انجام شد لذا شرکت فرابورس  سپرده گذاری مرکزی 
به  را روی سامانه کدال  نگرفته و اطلاعات معامله  ایرادی 

منظور اطلاع رسانی سهام داران درج می کند.

حجت الاسلام موسوی فرد :

مدیرعامل آبفا خوزستان :هزار غیزانیه در خوزستان وجود دارد
آبدار کردن روستاهاي 

اهواز، حمیدیه و باوی کلید خورد 
مدیرعامل آبفا خوزستان گفت: اقدامات با یک حرکت جهادی 
کلید خورد و آبدار کردن روستاهای اهواز، حمیدیه و باوی را 

آغاز کرده ایم.
صادق حقیقی پور، مدیرعامل آبفا خوزستان در آیین بهره برداری 
از فاز دوم پروژه آبرسانی به روستاهای حاشیه رودخانه دز اظهار 
کرد: روستاهای اهواز جزو محروم ترین مناطق استان بودند و 
شروع بحث یکپارچه سازی آب و فاضلاب روستایی و شهری با 
بحران غیزانیه همراه بود که با یک اقدام جهادی در مدت زمان 

کوتاهی ۳ فاز پروژه افتتاح شد.
وی افزود: بعد از آن بنا به دستور استاندار اقدامات را آغاز کردیم 
تا ان شاا... بتوانیم جشن آبدار شدن همه روستاهای اهواز را 
بگیریم، هرچند اگر کمبود منابع اعتباری مانع نمی شد امروز 

تمام پروژه های ناتمام اهواز را تکمیل می کردیم.
مدیرعامل آبفا خوزستان عنوان کرد: پروژه بعدی ما قلعه سحر 
است، پروژه ای که هم اکنون لوله های آن تهیه شده و توسعه 

تاسیسات را آغاز کرده ایم.
وی افزود: پروژه دب حردان نیز در بخش اسماعیلیه اهواز در 

حال طی مراحل پایانی می باشد.
گمبوعه  بخش  دهلیز  پروژه  لوله  کمبود  گفت:  حقیقی پور 
شهرستان حمیدیه تامین شده و ان شاءا... با رفع مسائل کشت 

شلتوک سریعا به مرحله بهره برداری ورود خواهیم کرد.
سویسه  بخش  برای  نیز  را  بحیره  نهر  از  عبور  افزود:  وی 

شهرستان کارون داریم تا در آینده وارد مدار شود.
حرکت  یک  با  اقدامات  کرد:  بیان  خوزستان  آبفا  مدیرعامل 
جهادی کلید خورد و آبدار کردن روستاهای اهواز، حمیدیه و 

باوی را آغاز کرده ایم.
وی افزود: تمام تلاشمان بر این است که پروژه ها یک به یک 
وارد مدار شده و مشکلات چند ساله آبرسانی مردم اهواز از این 

طریق حل شود.

توسط شرکت نفت و گاز کارون ؛
هزار بسته نوشت افزار

در روستاهای مجاور توزیع شد
 مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز کارون از توزیع 
۱۰۰۰ بسته نوشت افزار در بین دانش آموزان روستاها و جوامع 
محلی همجوار تاسیسات این شرکت و همچنین دانش آموزان 
تحت پوشش کمیته امداد حضرت امام خمینی)ره( شهرستان 
کارون خبر داد. به گزارش روابط عمومی، مهندس غلامرضا 
مفیدی در تشریح این خبر اظهار داشت: در راستای عمل به 
مسئولیت های اجتماعی همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید، 
۱۰۰۰ بسته نوشت افزار ایرانی تهیه  و توسط گروهای بسیج 
جهادی در بین دانش آموزان روستاهای اطراف تاسیسات این 
شرکت در بخش های مرکزی، اسماعیلیه، غیزانیه، عین دو و 

شهرستان کارون توزیع شد.
وی با بیان اینکه این اقدام با هماهنگی بخشداران و دهیاران 
خمینی)ره(  امام  امداد  کمیته  همچنین  و  شده  ذکر  مناطق 
شهرستان کارون صورت گرفته، گفت: شرکت بهره برداری 
نفت و گاز کارون سالهای گذشته نیز همزمان با شروع سال 
تحصیلی اقدام به توزیع بسته های نوشت افزار در بین دانش 

آموزان روستاهای اطراف تاسیسات نموده بود.
در  این شرکت  که  مطلب  این  بر  تاکید  با  مفیدی  مهندس 
کنار رسالت خطیر تولید نفت و گاز، همواره به مسئولیت های 
اجتماعی خود درخصوص جامعه پیرامونی شهری و روستایی 
همجوار تاسیسات اهتمام لازم را داشته، اظهار داشت : کمک 
به توسعه فضاهای آموزشی و مشارکت در ارتقاء زیرساخت های 
مرتبط با فعالیت های فرهنگی و مذهبی نظیرساخت و بهسازی 
۱۰ باب مدرسه مشتمل بر ۳۲ کلاس درس، احداث و مرمت 
مساجد و حسیسنیه های روستایی، توزیع آب شرب بهداشتی با 
تانکر و تعمیر و بازسازی بیش از ۲۰ باب منزل مسکونی خانواده 
های نیازمند در مناطق کم برخوردار شهری و روستایی بخشی 
از خدمات این شرکت به ساکنین شریف مجاور تاسیسات می 
باشد. شرکت بهره برداري نفت و گاز کارون با تامین ۲۵درصد 
نفت خام کل کشور، بزرگترین شرکت بهره بردار تابع مناطق 
نفتخیز جنوب است که راهبری و تولید صیانتي نفت، گاز و 

مایعات گازی را از میادین تحت سرپرستی برعهده  دارد.

معاون توانير ؛
اهواز پیک بار را با موفقیت طي کرد

ازتلاش  تقدیر  لوح  ارسال  با  توانیر،  توزیع  معاون هماهنگی 
مدیرعامل و کارکنان برق اهواز در جهت تامین برق مطمئن 
و پایدار و عبور موفقیت آمیز از پیک بار تابستان ۱۳۹۹ قدردانی 
بیان داشته:  این لوح سپاس  کرد. مهندس رخشانی مهر در 
تامین برق مطمئن و پایدار درتابستان سالجاری و اجرای برنامه 
های مستمر و مدون مدیریت بهینه مصرف در قالب طرح عبور 
موفق از پیک بار در تابستان، با کمترین میزان خاموشی با 
برنامه، مرهون تلاش و پشتکار جنابعالی و همکاران درتمامی 
بخش های آن شرکت می باشد. لازم به ذکر است در راستای 
تحقق چشم اندار۱۴۱۰ و رسیدن به ۹۹دقیقه خاموشی به ازای 
هرمشترک در اهواز، با برنامه ریزیهای صورت گرفته و انجام 
اقدامات فنی، نتایج بسیار مشهودی نظیر افزایش پایداری شبکه 
و کاهش ۳۹درصدی میزان خاموشی تابستان امسال نسبت به 

مدت مشابه سال گذشته بدست آمده است.
همچنین از جمله موارد موثر در تحقق این مهم، راه اندازی 
فشار  شبکه  تعمیرات  و  نگهداری  امور  بزرگ  مرکز  دو 
اهواز  غرب  و  در شرق  برقدار  با خطوط  کار  ویژه  متوسط 
اورهال  یا  اصلاح  بررسی،  از۹۰هزارعملیات  بیش  انجام  و 
تعویض۲۴۰۰۰کت  سرامیکی،  تعویض۷۳۰۰۰مقره  شبکه، 
اوت فیوزسرامیکی، نصب ده هزارچترک بوشینگ ترانس، 
استفاده از۵۰۰پوشش عایقی یاRTV و شستشوی بیش از 

شش هزار کیلومتر خطوط برقدار در سال می باشد.
از سوی دیگرتغییردر طراحی شبکه، استفاده از سیم روکش 
خصوصاً  آلات  یراق  ساخت  در  بازنگری   ،AAAC دار 
نامناسب  قدیمی  های  طرح  حذف  فلزی،  آرمهای  کراس 
با شرایط اقلیمی، حذف جمپرهای هوایی، نصب تعداد۶۰۰ 
دستگاه کلیدگازی،تعویض شبکه سیمی باکابل خودنگهدار 
درنهایت منجرپایداری شبکه، افزایش تاب آوری و کاهش 

۳ درصدی تلفات انرژی الکتریکی در کلانشهر اهوازشد.

گفت:  روستاها  به  آبرسانی  لزوم  به  اشاره  با  خوزستان  استاندار 
ما  برای  باشد  آبی  تنش  دچار  خوزستان  در  روستا   ۷۰۰ اینکه 
این  مشکلات  حل  برای  باید  است؛  نگران کننده  و  حساس 
روستاها تلاش کنیم و وضعیت آبرسانی به این مناطق را بهبود 

ببخشیم.
پروژه  دوم  فاز  از  بهره برداری  مراسم  در  شریعتی  غلامرضا 
آب  کرد:  اظهار  دز  رودخانه  حاشیه  روستاهای  به  آبرسانی 
زیرساخت زندگی و حیات انسان ها است و تامین آن برای مردم، 
تکلیف دولت و حاکمیت است و تلاش مسئولان در این مسیر بر 
این استوار است که بتوانیم به صورت مستمر و پایدار، آبرسانی 

را به همه روستاهای خوزستان انجام دهیم.
وی با بیان اینکه بیش از ۳۰ درصد از آب های جاری کشور در 
خوزستان روان است، افزود: استان خوزستان به علت گستردگی 
روستاهای  دارای  فراوان،  آب  وجود  علت  به  حال  عین  در  و 
در  روستاها  پراکندگی  و  است  مختلف  مناطق  در  بسیاری 

خوزستان وسیع است.

استاندار خوزستان تصریح کرد: بیش از ۴ هزار و ۲۰۰ روستا و 
آبادی در خوزستان وجود دارد و این تعداد زیاد روستاها به دلیل 
استان  بودن میزان آب جاری در  فراوان  گستردگی خوزستان و 
خوزستان است. این شرایط به واسطه تولید بالا و تامین امنیت 
غذایی و تولید ثروت، مطلوب است اما کار خدمات رسانی به این 

تعداد روستا نیز سخت تر می شود.
شده  باعث  خوزستان  در  روستاها  پراکندگی  کرد:  بیان  شریعتی 
منابع آبی، تقسیم و کار آبرسانی اندکی دشوار و با هزینه بالاتری 
آبرسانی شود  زیادی  روستاهای  به  باشد  قرار  وقتی  شود.  انجام 
نیاز به هزینه بیشتری است و از این رو سرانه آبرسانی به ازای 

هر نفر گران تر می شود.
هزینه های  اگرچه  خوزستان  در  روستاها  پراکندگی  گفت:  وی 
خدمات رسانی را بالا برده است اما به تبع آن شاهد تولید بیشتر 
تولید  مثال  برای  هستیم؛  خوزستان  در  بیشتری  ثروت  ایجاد  و 
مقایسه  قابل  کشور  استان های  سایر  با  خوزستان  در  کشاورزی 
نیست. استاندار خوزستان ادامه داد: مسئولان باید تلاش خود را 

بیشتر کنند و جهت اقناع مسئولان کشوری برای دریافت منابع 
مالی بیشتر اقدام کنند تا بتوانیم عقب ماندگی ها را در خوزستان 

جبران کنیم.
آبی  تنش  دچار  خوزستان  در  روستا   ۷۰۰ اینکه  گفت:  شریعتی 
حل  برای  باید  است؛  نگران کننده  و  حساس  ما  برای  باشد 
این  به  آبرسانی  وضعیت  و  کنیم  تلاش  روستاها  این  مشکلات 

مناطق را بهبود ببخشیم.
وی با بیان اینکه به مشکلات آبی روستاهای حاشیه اهواز کمتر 
توجه شده است، گفت: روستاهایی که کمترین فاصله را با مرکز 
داشته اند، دیده نشده و یا کمتر مورد توجه قرار گرفته اند اما در 
تلاش هستیم مشکلات را شهرستان به شهرستان حل کنیم و 

جشن آبدار شدن روستاها را برپا کنیم.
افزود: مشکلات روستاهای شهرستان کارون  استاندار خوزستان 
و  سحر  قلعه  مسیر  روستاهای  مشکلات  زودی  به  و  شده  حل 
اهواز  شدن  آبدار  جشن  تا  کرد  خواهیم  حل  نیز  را  حردان  دب 

را نیز برپا کنیم.

تشکیل  با  گفت:  خوزستان  )عج(  ولی عصر  حضرت  سپاه  فرمانده 
قرارگاه برخورد با اراذل و اوباش و همچنین طرح جمع آوری سلاح 
و مهمات غیر مجاز می توان با همکاری نیروی انتظامی در حوزه 

پیشگیری اجتماعی کمک شایانی به امنیت پایدار خوزستان کرد.
اندیشی مسئولان  سردار سرتیپ حسن شاهوارپور در نشست هم 
ارشد سپاه حضرت ولیعصر )ع( و فرماندهی انتظامی خوزستان اظهار 
به  اقدامات  امیدواریم همکاری ها همانند گذشته مستمر و  داشت: 

گونه ای برنامه ریزی شود که پیشگیرانه و اثر بخش باشند.
وی ادامه داد: در حوزه جرائم خشن و سرقت با فرماندهی انتظامی 

خوزستان برنامه ریزی خوبی با استفاده از ظرفیت بسیج پیش بینی 
شده تا نتیجه آن موجب رضایت مندی شهروندان شود.

فرمانده انتظامی خوزستان نیز در این نشست اظهارداشت: دشمن 
برای بر هم زدن امنیت و تشویش اذهان عمومی از هر حربه ای 
سیدمحمد  سردار  کند.  می  استفاده  سرقت  کلیپ  انتشار  همانند 
اماکن  و  میادین  خیابان ها،  در  پلیس  با حضور  داد:  ادامه  صالحی 
ارتباط  و  تعامل  و همچنین  انتظامی  اقدامات  بکارگیری  و  پرتردد 
در  امنیت  احساس  ارتقاء  شاهد  بخشی  آگاهی  هدف  با  مردم  با 
جامعه خواهیم بود. وی بیان کرد: نیروی انتظامی با اشراف و تسلط 

اطلاعاتی همچنین حضور به موقع در سطح جامعه در راستای ارتقاء 
احساس امنیت اجتماعی گام های موثری برداشته است.

فرمانده انتظامی خوزستان ضمن تقدیر از تعامل سازنده سپاه، بسیج 
و نیروی انتظامی خاطر نشان کرد: برگزاری اینگونه نشست ها نقش 

مهمی در کاهش آسیب های اجتماعی دارد.
زاده"  "عباس  سردار  ارزنده  اقدامات  از  پایان  در  صالحی  سردار 
مجموعه  گفت:  و  کرد  تقدیر  خوزستان  انتظامی  پیشین  فرمانده 
تلاش های مستمر و برنامه ریزی شده ناجا و سپاه جلوگیری از 

اقدامات سوء است.

نماینده مردم اهواز در مجلس گفت: یک تخلف تاسف آور در حوزه 
تُن کود شیمیایی که سهمیه  هزار  افتاده که  اتفاق  ما  کشاورزی 
هیچ کس  و  شده  مفقود  بوده،  خوزستان  شهرستان های  از  یکی 
هم در این خصوص توضیحی نداده است. مردم و کشاورزان نباید 

هزینه این تخلفات را بدهند.
نشست خبری مجتبی یوسفی نماینده مردم اهواز، باوی، کارون و 
حمیدیه برگزار شد و وی پاسخگوی سوالات اصحاب رسانه بود. 

یوسفی در این نشست ابتدا با اشاره به مشکلات اقتصادی، اظهار 
و  است  دولت  در دست  بودجه عمومی کشور  از  کرد: ۸۰ درصد 
را دولت می گیرد، دولت کسری بودجه دارد که  عملا تصمیمات 

تلاش دارد آن را جبران کند.
وی افزود: ۶۲ درصد از افرادی که در بورس هستند سرمایه گذاری 

در  نفر  میلیون   ۵۰ نزدیک  است،  تومان  میلیون   ۱۰ حدود  آن ها 
بورس ایران عضو هستند، وقتی شاخص های ما در بورس تا این 
حد رشد می کند، یعنی ما از نظر اقتصادی از خیلی کشورهای دنیا 
وضعیت خوبی داریم در حالی که این یک کاغذبازی و سفته بازی 

بود تا سرمایه مردم جمع شده و به گردش مالی در بیاورند.
نماینده حوزه انتخابیه اهواز در مجلس گفت: شرکت هایی که یک 
بار واگذار شده بودند، باز زیرمجموعه آن ها را نیز واگذار کردند که 

این کار غیرکارشناسی باعث سقوط بورس شد.
کمک  جهت  را  بسیاری  پیگیری های  و  پیشنهادات  افزود:  وی 
اخذ  فراهم شدن  که  داشته ایم  استان  اقتصاد  و  اشتغال  بحث  به 

وام های اشتغال، یکی از نتایج است.
گفت:  کارون  از سرشاخه های  آب  انتقال  بحث  در خصوص  وی 
بدیهی است که با انتقال آب کارون مخالفیم اما تاکید دارم مطالبه 
در این خصوص باید علمی و هماهنگ باشد تا بتوانیم جلوی آن 
توانستند حق آبه  چنانچه  که  بودم  گفته  جایی  در  من  بگیریم،  را 
باقی  کارون  آب  از  چه  هر  بدهند،  کامل  به صورت  را  خوزستان 
ماند به استان های دیگر منتقل کنند، که متاسفانه سخنان من را 
تقطیع کردند و گفتند فلانی موافق انتقال آب است. من به آقای 
کلانتری هم گفتم که انتقال آب کارون چه آسیب هایی دارد و در 

این زمینه وی را قانع کردم.
مجتبی یوسفی بیان کرد: در این زمینه، کمیته تخصصی در حوزه 
محیط زیست و آب متشکل از کارشناسان، به من کمک فکری 

از کمک و نظرات کارشناسان  و علمی کردند و در هر زمینه ای 
کارون  و  حمیدیه  باوی،  اهواز،  مردم  نماینده  می کنم.  استقبال 
عنوان کرد: پس از حضور در کمیسیون عمران، رئیس کمیته بنادر 
نیز شدم زیرا ۷ بندر مهم و اثرگذار در استان داریم که این بنادر و 
خاصتا بندرامام خمینی با توجه به شرایط ویژه اش، می توانند نقش 

مهمی در رشد اقتصادی استان ما و کل ایفا کنند.
همیشه  من  بنای  گفت:  از صحبت هایش  دیگری  بخش  در  وی 
اشتباهات شان است  به مدیران در خصوص  ابتدا تذکر خصوصی 
اما اگر توجه نکنند، با مردم در میان می گذارم زیرا مردم، امین ما 
هستند. یک تخلف تاسف آور در حوزه کشاورزی ما اتفاق افتاده که 
هزار تُن کود شیمیایی که سهمیه یکی از شهرستان های خوزستان 
بوده، مفقود شده و هیچ کس هم در این خصوص توضیحی نداده 

است. مردم و کشاورزان نباید هزینه این تخلفات را بدهند.
میلیارد   ۵۰۰ کرد:  بیان  نیز  اهواز  مترو  مسئله  خصوص  در  وی 
اوراق را برای پیش برد این پروژه جذب شده تا بار دیگر این پروژه 
فعال شود بستن تفاهم نامه خیلی خوب است اما آیا کیسون واقعا 
خلع ید شده است و آیا کارگاه ها تحویل داده شده، آیا از ماه آینده 

می توانیم فعالیت و آغاز به کار پیمانکار جدید باشیم یا خیر.
یوسفی با طرح چند سوال در خصوص واگذاری زمین در مهرشهر 
اهواز خواستار شفافیت در این رابطه شد و اظهار کرد: احداث تقاطع 
چند  اهواز  مثل  شهری  مگر  اما  است  خوب  بسیار  همسطح  غیر 

تقاطع غیر همسطح را در اولویت دارد.

مدیرکل مدیریت بحران استان خوزستان گفت: یک هزار و ۸۰۰ تخت  
نقاهتگاهی به منظور آمادگی در صورت تشدید بیماری کرونا در فصل 

پاییز در خوزستان آماده شده است.

امید بن عباس در نشست ستاد مدیریت بیماری کرونا، به همکاری 
دانشگاه های علوم پزشکی و فرمانداری ها برای برپایی نقاهتگاه در 
سطح استان اشاره کرد و گفت: با توجه به آسیب شناسی نقاهتگاه ها در 
پیک اول بیماری کرونا، شاخص ها و الزاماتی تعریف و طی نامه ای در 

۱۵ شهریور سال جاری به فرمانداران ابلاغ شد.
وی افزود: جز تعداد معدودی از شهرستان ها مابقی شهرستان های 

خوزستان نقاهتگاه منطبق بر شاخص های اعلام شده را آماده کردند.
بن عباس بر همکاری دیگر دستگاه های اجرایی برای بالا بردن ظرفیت 
نقاهتگاهی استان تأکید کرد و گفت: بر اساس قانون تمامی اموالی که 
در اختیار دستگاه های اجرایی است، بیت المال محسوب و متعلق به 
مردم است. از این رو دستگاه های اجرایی مکلف هستند تا در شرایط 
اضطراری اموال مذکور را برای خدمت رسانی به مردم آماده کنند. وی 
با بیان اینکه در حال حاضر تلاش می شود تا شهرستان اهواز ظرف 

یک هفته آینده به ظرفیت خوبی از نظر تخت های نقاهتگاهی برسد، 
به نشست های متعدد پیرامون تولید و تأمین ماسک در استان اشاره کرد 
و گفت: بین ۶۵۰ هزار تا یک میلیون عدد ماسک روزانه برای توزیع 
در سطح استان به جز مراکز درمانی، بهداشتی لازم است. مدیرکل 
مدیریت بحران خوزستان با بیان اینکه حدود ۵۰۰ هزار ماسک به 
صورت روزانه در ۹ واحد صنعتی در استان تولید می شود، خبر داد: با 
هماهنگی استاندار بنا شد شرکت های پخش از سوی صمت مشخص 
و به سازمان غذا و دارو به منظور توزیع ماسک در داروخانه های استان 

معرفی شوند تا از این طریق شبکه توزیع نیز اصلاح شود.
بن عباس در پایان بر عرضه ماسک با قیمت مصوب تأکید کرد و گفت: 
در حالت عادی در عرضه ماسک مشکل خاصی در خوزستان وجود 
ندارد و نظارت بر قیمت ماسک از سوی سازمان صمت و نظارت بر 

کیفیت آن بر عهده غذا و دارو است.

استاندار خوزستان مطرح کرد :

نگراني از تنش آبي در 700 روستا

فرمانده سپاه خوزستان :

برنامه ریزی خوبی براي مقابله با سرقت ها شده است

در یكي از شهرهاي خوزستان ؛

هزار تُن كود شیمیایی گُم شد!

مدیریت بحران خوزستان :

نظارت بر قیمت ماسک با سازمان صمت است


